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Sinds het verschijnen van de vorige nieuwsbrief heeft de cliëntenraad 

Volwassen Ambulant twee keer vergaderd waarvan één keer met de 

verantwoordelijke klantgroepmanager.  

 

Auteur 

 

 

Tamara van de Hoef (22) 
In onderstaande artikelen kunt u lezen waar wij ons het 

afgelopen maanden mee bezig hebben gehouden. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Onze ervaringen op de Ziezobeurs 
 

Op 30 september jl. vond de jaarlijkse Ziezobeurs plaats in het Beatrixgebouw te 

Utrecht. Samen met vele anderen stond de Cliëntenraad in de stand van Bartiméus. 

Ik was samen met een ander raadslid, onze ambtelijk secretaris en een raadslid van 

CRK&J en CCR aanwezig om de medezeggenschap binnen de organisatie te 

promoten. Het was ons doel om meer mensen te spreken om zo verhalen op te 

 

Visuele leeswijzer 1: Ik ben 
Tamara en heb bruin haar 

met een paar blonde lokken. 
Op deze foto draag ik een 
stippeltjesjurk en kijk ik 
vrolijk naar de camera. 



doen bij onze achterban. Zoals u weet is een belangrijk speerpunt van ons om dit 

contact regelmatig te leggen om zo de (alledaagse) problemen, feedback en 

suggesties te vergaren en deze binnen ons raad en de organisatie bespreekbaar te 

maken. Ik ben dan ook blij om te melden dat we vele verschillende en intrigerende 

mensen hebben mogen spreken. Wij hebben onder andere gesproken met (oud-) 

cliënten over de bereikbaarheid van locatie Deventer, het aanbod echolokalisatie en 

doorverwijzingen. Momenteel zijn wij druk bezig om deze punten op te pakken en 

hopen wij later meer te kunnen laten weten over eventuele verbeteringen. die zijn 

doorgevoerd. 

 

Persoonlijk vond ik het mooi om te zien dat er zoveel verschillende ‘soorten’ 

mensen waren. Wij zijn in contact geweest met jong en oud. Dit maakte de dag erg 

divers en leuk.  

 

Daarnaast hebben wij natuurlijk weer veel ontwikkelingen en nieuwe hulpmiddelen 

gezien die veelbelovende 

verbeteringen met zich mee 

kunnen brengen. Denkt u er 

alstublieft goed bij na voordat 

u de hulpmiddelen aanschaft 

of deze in aanmerking komen 

voor vergoeding (ZVW).  

 

De foto hiernaast is op 

meerdere plekken verspreid, 

maar aangezien wij als 

cliëntenraad hier prominent 

aanwezig zijn, is deze 

nieuwsbrief natuurlijk de 

belangrijkste plek waar hij 

hoort. 

 

 
 

Casussen uit de praktijk 
 

Wat ons, als raad, opvalt is dat er steeds vaker casussen vanuit de praktijk worden 

gedeeld met de CRVA. Met casussen bedoelen wij een cliënt die een ervaring/vraag 

heeft en graag wil dat de cliëntenraad zijn licht over laat schijnen. Dit kan 

bijvoorbeeld in de vorm van een advies. Dit vinden wij natuurlijk heel leuk, omdat 

wij naast CRVA-lid ook gewoon visueel gehandicapten zijn die graag meedenken 

met de problemen/vragen die andere ondervinden/hebben. Mocht u nou ook een 

Visuele leeswijzer 2: Op deze foto word ik geflankeerd door aan mijn 
linkerkant Simon Remmers, lid CRVA en rechts, Gertjan Veenhof, lid 
CRK&J. Wij hebben ons (onbewust) niet aan de kledingvoorschriften 

gehouden waarin stond dat we wit zouden dragen😊.  



casus hebben voor de CRVA (maakt niet uit waarover) mail dit dan naar het e-

mailadres, zoals genoemd in de colofon. Wij gaan vertrouwelijk om met de 

informatie en de casus wordt binnen onze raad behandeld. 

 

 

LSBS 
 

Tijdens mijn bezoek aan de Ziezobeurs kwam ook de onderbelichtheid van het LSBS 

aan het licht. Net als voor andere jongvolwassenen die ik gesproken heb op de 

beurs, was het bestaan van dit fonds nog volstrekt onbekend. Vandaar dat ik er nu 

wat extra aandacht aan wil besteden in deze nieuwsbrief. De zogeheten Landelijke 

Stichting voor Blinden en Slechtzienden is er namelijk speciaal voor diegene die 

financieel niet in staat zijn – of geacht mogen worden – om zelf de onderhavige 

kosten te dragen. Bij het LSBS kunnen aanvragen in worden gediend voor alles dat 

kan bijdrage aan het (zelfstandig) functioneren in de maatschappij. Er kan hierbij 

gedacht worden aan: 

 

• Studiekosten en -materiaal (denk hierbij aan laptops of mobiele telefoons) 

• Sport- en vrijetijdsmateriaal 

• Brillen en lenzen 

• Hulpmiddelen die (elders) niet volledig vergoed worden 

• Bijzondere inrichtings- en huisvestingskosten 

 

Gelukkig zijn de mogelijkheden oneindig en is het LSBS erg ruimdenkend. De 

organisatie adviseert om een hulpverlener de aanvraag te laten indienen, omdat 

deze dan meer kans maakt op goedkeuring. Voor meer informatie over de 

aanvraageisen verwijs ik door naar de site van het LSBS: https://lsbs.nl 

 

Wees er wel op voorbereid dat de aanvraagprocedure enige tijd in beslag kan 

nemen en dat er gevraagd wordt naar uw financiële situatie. 

 

 

Ervaringen Digitaal Zorgplan 
 

Vanuit de CRVA zijn wij ook erg benieuwd naar uw ervaringen aangaande het 

digitale zorgplan. Ons is ter ore gekomen dat slechts een fractie van de cliënten dit 

zorgplan digitaal kan openen. Zo zou het met spraaksoftware Jaws niet toegankelijk 

zijn. Wij zijn erg benieuwd wat uw problemen en mogelijke verbetersuggesties zijn 

voor de toegankelijkheid van het zorgplan. Ook vragen wij ons af of het zorgplan 

https://lsbs.nl/


 

ook nog per post wordt verstuurd? Wij horen dit graag en vragen opnieuw om uw 

eventuele input te versturen naar het mailadres vermeld in het colofon.  

 

 

 Vergaderdata 2022  

 

 

De CRVA zal iedere 2e dinsdag van de maand vergaderen. Fysieke vergaderingen 

zullen worden afgewisseld met online vergaderingen. De vergaderdata zijn: 

• Dinsdag 8 november 2022 

• Dinsdag 13 december 2022 

 

 

 

Colofon 

Reacties, ideeën en vragen naar aanleiding van deze nieuwsbrief kun 

je mailen naar Karin Wijsman, ambtelijk secretaris: 

e-mail: clientenraadvolwassenenambulant@bartimeus.nl 

 

 

 
Als je de nieuwsbrief niet meer wenst te ontvangen kun je je afmelden via 

cliëntenraadvolwassenenambulant@bartimeus.nl 
 

mailto:cliëntenraadvolwassenenambulant@bartimeus.nl

